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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data 

de 08.02.2023 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – șef Serviciul buget contabilitate; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Măgdălin – șef Serviciul investiții; 

▪ d-na Marlena Matișan – consilier juridic Serviciul juridic, contencios; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Ionuț Drilia – director Ateneul Popular Mr. Gh. Pastia. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

1. proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice și 

contractuale din cadrul familiei ocupaționale „Administrație”, utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Foșani, cabinetul primarului 

și în cadrul serviciilor publice din subordinea Consiliului local al Municipiului 

Focșani, în anul 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări 

zona Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), 

str. Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins 
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între str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru 

Vlahuță, str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Focșani în calitate 

de organizator la realizarea proiectului de prevenire și reducere a consumului de 

substanțe psihoactive “Eu, tu, noi, liberi!” în judeţul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 08.02.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 114 

din 04.02.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?  

 Doamna conslier Lauriana Ailincuței „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița? 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel? Este online, o să revin, poate ne aude. 

 Domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George? 

Doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru? O să revin.  

Doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan ne auziți?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „da, vă aud doamnă acum, cred că s-a întrerupt 

exact când făceați prezența”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu și domnul Macovei mă auziți?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat astfel că în sală sunt prezenți 13 consilieri locali, iar în mediul online 8. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Focșani din 26.01.2023. Dacă sunt discuții pe marginea procesului 

verbal? Dacă nu sunt, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți 

domnii consilieri sunt „pentru”. În mediul online. 

Domnul Bîrsan? 
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Domnul consilier Costel Bîrsan „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie? 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 21 voturi „pentru” procesul verbal a fost aprobat. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local 

al municipiului Focșani din 03.02.2023. Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

procesului verbal? Dacă nu sunt, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În 

sală toți domnii consilieri sunt „pentru”. În mediul online. 

Domnul Bîrsan? 

Domnul consilier Costel Bîrsan „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie? 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 21 voturi „pentru” procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „bună ziua tuturor, mulțumesc 

doamna secretar general. O să mergem repede, pe ordinea de zi avem 3 propuneri de 

proiecte care ne-au fost comunicate și care au primit aviz în cadrul comisiei care a avut 

loc în data de ieri. În continuare vă propun să aprobăm ordinea de zi. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Bîrsan?” 

 Domnul consilier Costel Bîrsan „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Macovei?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Stroie? 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „cu 21 voturi „pentru” ordinea 

de zi a fost aprobată. 
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  Se prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice și contractuale din cadrul 

familiei ocupaționale „Administrație”, utilizate în cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului Municipiului Foșani, cabinetul primarului și în cadrul 

serviciilor publice din subordinea Consiliului local al Municipiului Focșani, în 

anul 2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”?” 

 Domnul consilier Liviu George Macovei „puțin domnule președinte. Domnule 

președinte aș vrea să intervin și eu puțin dacă se poate?” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „vă rog domnule Macovei.” 

 Domnul consilier Liviu George Macovei „este vorba despre proiectul de 

plafonare, da?” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „da.” 

 Domnul consilier Liviu George Macovei „îmi permiteți să spun și eu câteva 

cuvinte domnule Primar, stimați colegi bună ziua. După cum foarte bine știți am 

dezbătut acest proiect în comisia de buget și administrație publică, comisie care s-a 

desfășurat aseară la ora 18,00 în format fizic. Chiar dacă o parte din colegi nu au dorit 

să intervin în dezbaterea acestui proiect, consider că a fost o discuție constructivă.  

Ceea ce mă surprinde domnule Primar este că ați adus aseară în comisie, în 

discuție proiectul de hotărâre de la Consiliul Județean și ați încercat să ne convingeți 

de faptul că aceste două proiecte, atât cel de la Consiliul Județean, cât și cel de la 

Consiliul Local, sunt aproape identice. Cred că ar fi trebuit să fiți aseară la o altă 

întâlnire în care să vă întâlniți cu colegii dumneavoastră de la Consiliul Județean și 

împreună să vă lămuriți cum vă poziționați în legătură cu aceste plafonări. Vă 

reamintesc consilierii județeni PSD s-au opus plafonării salariului de la Consiliul 

Județean, de acum nu mai bine de o oră. Deci s-a dovedit, cred, că poziționarea 

consilierilor județeni PSD este în contradicție cu părerea pe care dumneavoastră ați 

expus-o în ultimele zile și în ultimele luni de fapt. Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumesc domnule 

Macovei. Dacă mai sunt discuții, vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este doar 

opinia dumneavoastră domnule consilier. Nu s-a pronunțat încă nimeni pe acest 

proiect. Am stat și am analizat și cred că este momentul în care să facem o mai bună 

așezare a grilei de salarizare pentru a face într-adevăr dreptate și a respecta principiile 

nediscriminării și ierarhizării și totodată să stimulăm pe cei care într-adevăr muncesc, 

de aceea am luat această decizie la nivel de PSD Vrancea. Da, într-adevăr nu se impune 

o plafonare, se impune o rediscutare a grilei de salarizare, mulțumesc!” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Îmi permiteți să intervin, știți 

aseară că am adus în discuție și acest lucru...” 

          Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...drept 

pentru care, domnule consilier,o să retrag acest proiect de pe ordinea de zi, urmează să 

facem o discuție concretă legată de reașezarea grilei de salarizare la nivelul aparatului 

de specialitate a Primăriei municipiului Focșani și la nivelul celorlalte instituții 
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subordonate Consiliului Local, ca să nu vă mai dau prilejiul să spuneți că vrem să 

plafonăm...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „...mă bucur că ați ajuns la această 

discuție...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...noi nu 

vroiam să plafonăm, vroiam doar să ne încadrăm în niște prevederi legale dat fiind 

faptul că se așteaptă pronunțarea deciziei Curții Constituționale cu privire la plafonarea 

indemnizațiilor vicepreședinților și președinților consiliilor județene și primarilor și 

viceprimarilor din aparatele de specialitate ale UAT-urilor. 

 Din discuțiile purtate cu colegii, da, s-a ajuns la o concluzie că există mari 

discrepanțe între funcțiile de conducere și funcțiile de execuție, drept pentru care susțin 

punctul de vedere al colegilor de la Consiliul Județean Vrancea, colegii PSD din 

Consiliul Județean Vrancea și drept urmare aceasta a fost concluzia în urma dezbaterii 

și văzând că dumneavoastră clar vă veți opune și pentru a nu mai da prilejul la a face 

discriminări între angajații din Consiliul Județean și angajații din aparatul de 

specialitate al Primăriei municipiului Focșani și unităților subordonate Consiliului 

Local al municipiului Focșani, eram convins pentru că dumneavoastră mizați pe 

majoritățile pe care le aveați și făceați jocurile așa cum vă convenea, să blocați orice 

proiect tocmai pentru a face jocuri de culise inutile ...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „...domnul primar ați dus-o tot în 

zona politică...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...eu vă 

spun foarte clar...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „...eu mă bucur că aseară, știți foarte 

bine că am ajuns la concluzia și am încercat să discutăm...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...domnul 

consilier, dați-mi voie...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „...dați-mi voie, vă rog frumos, 

aseară am ajuns la concluzia și v-am spus că cea mai bună soluție este reașezarea 

acestor coeficienți care categoric este o discuție mai lungă și necesită mai multă 

aplecare asupra acestor proiecte.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...nu 

trebuie să necesite mult timp, trebuie să necesite o gândire rapidă și concretă pe subiect, 

am deja propusă grila de salarizare pe care vreau să o supun în primul rând dezbaterii 

cu sindicatele și ulterior o să vă prezint și dumneavoastră.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Vă reamintesc că ședința am avut-

o aseară la ora 18 și am terminat-o la ora 20, este foarte interesantă schimbarea 

dumneavoastră de poziție peste noapte, așa cum de fapt domnul Nițu ne amintea aseară 

că bine ar fi să dormim și să ne schimbăm părerea. Domnule Nițu se pare că nu noi ne-

am schimbat părerea, ci doar colegii dumneavoastră și partidul din care faceți parte. 

Vă mulțumesc mult.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu ne-

am schimbat părerea, am știut exact ce doriți să faceți astăzi și pentru a nu vă mai da 

satisfacție, mulțumesc!” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumesc domnule 

primar.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Pot să intervin și eu domnule președinte?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog domnul Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „30 de secunde vă rog.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog, sigur!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, nu vreau să plictisesc. Chiar mă bucur 

pentru această hotărâre a domnului primar, chiar mă bucur, nu vroiam să intervin că 

sunt și eu ocupat, doar vroiam să ascult și să votez, dar dacă domnul primar a luat 

această hotărâre chiar sunt de acord cu dânsul și chiar mă bucur. Având în vedere că 

în primărie sunt așa, hai să spunem, două grupuri în care unii dau pur și simplu în 

brânci de muncă și sunt cei mai slab plătiți și sunt un alt grup de privilegiați care iau 

salarii mari, nu fac mare lucru și știm bine cu toții cum sunt structurate funcțiile în 

primărie. N-ar fi rău să mai umblați domnule primar și la organigramă, nu numai la 

statul de salarii și să optimizați cumva funcționarea primăriei în acest sens, după muncă 

și plată. Mulțumesc frumos pentru posibilitatea de a interveni.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu atât 

aștept din partea dumneavoastră, stimați colegi consilieri PNL-USR, să avem o 

abordare egală și la Primăria municipiului Focșani și la Consiliul Județean. Vă 

reamintesc că la Consiliul Județean în acest moment secretarul general are coeficient 

7,8 sau 7,9 chiar, iar la noi secretarul general are 6,5 și de aici încolo pornesc toate 

diferențele. Vă mulțumesc!” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Cu tot respectul domnul 

primar, de fiecare dată faceți trimitere către Consiliul Județean însă trebuie să înțelegeți 

că e o diferență între Consiliul Județean și Primărie, chiar dacă dumneavoastră nu o 

vedeți, chiar dacă dumneavoastră de fiecare dată când sunteți pus în impas faceți 

trimitere către Consiliul Județean, lucrurile nu stau....” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu spun 

că activitate mai multă este la municipiul Focșani...la municipiul Focșani este mult mai 

multă activitate și mult mai multă muncă decât la Consiliul Județean și o spun cu toată 

răspunderea că am fost și acolo și am lucrat și acolo și încă este....spre informarea 

dumneavoastră, poate nu știați, nu am venit din funcția de șomer ca primar, am venit 

din funcția de consilier al președintelui Consiliului Județean Vrancea și am funcția de 

consilier superior la Consiliul Județean, funcție de execuție.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Detaliile astea vă privesc doar 

pe dumneavoastră, nu pe noi.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, nu, că 

văd că sunt colegi de-ai dumneavoastră care nu au curaj să-și decline identitatea, dar îi 

știm și care pe conturi false fac tot felul de afirmații legate de cariera mea.    C.V.-  ul 

meu este public. Mulțumesc!” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Da, în regulă.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Alții au 

venit din funcția de șomeri și beneficiază acum de indemnizații mari.” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Mă bucur că domnul primar este foarte arogant 

din nou, face trimitere doar la Consiliul Județean, cu care nu are nici cea mai mică 
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treabă, a uitat să ne precizeze despre salariile mici din instituțiile subordonate unde se 

muncește, față de directorii pe care și i-a pus, sau consilierii personali și care sunt 

retribuiți cu salarii extraordinar de mari pentru orașul Focșani, nu a făcut niciodată 

referire la salariul doamnei city manager, da? Care mai este și în consiliul de 

administrație la societate, da? Am spus în mod special city manager, puteam să spun 

în engleză domnule primar dacă îmi doream acest lucru dar am citit în românește, da? 

Spre deosebire de domnul Radu Nițu chiar știu engleza, da domnul Radu Nițu...vreți 

să facem...să citim un text împreună? Deci, această promovare pe care și-o face...” 

         Doamna Administrator Public Cristina Stoica: „Domnul Costea să știți că 

cine muncește...după muncă și răsplată, nu știu cum să vă spun . ” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Da, așa este, pentru unii da, cu toții știm asta 

pentru că s-a făcut referire doar la boierii din Primărie, așa cum preciza și colegul 

Bîrsan, deci cei care muncesc și cei care sunt șefi... ” 

         Doamna Administrator Public Cristina Stoica: „Nu-mi e rușine de nimic din 

activitatea mea, să știți, chiar nu...” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „S-a văzut cum s-a muncit acum cu 

deszăpezirea, haideți să fim serioși. A scos topitorul ăla stimată doamnă? Unde este 

topitorul?...tocmai de aia...Mulțumesc! ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumec domnul Costea. 

Dacă nu mai sunt discuții trecem la proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi.” 

 

         Se prezintă proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 

„Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona Bahne, str. Cezar Bolliac 

(tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. Doctor Telemac, st. Rarău, 

str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între str. Alexandru Vlahuță și str. 

Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, str. Lupeni (tronson cuprins între 

str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Vă rog, domnul Nițu!” 

         Domnul consilier Radu Nițu: „Aș spune că acest proiect este important pentru 

cetățenii din această zonă Bahne, cu străzile pe care le-ați citit aici, aferente și 

dumneavoastră aseară ați comentat un pic pe situația indicatorilor tehnico-economici. 

Acești indicatori, așa cum știm cu toții sunt făcute de un proiectant, se scot la licitație, 

se înscriu mai multe firme și se adjudecă în funcție de firma care oferă prețul cel mai 

bun. A doua chestiune pe care vreau să v-o spun aici, tot acuzați...este că acești oameni 

care sunt în primărie sunt monitorizați, sunt controlați de Curtea de Conturi și orice 

pas, orice situație este căutată, este monitorizată, este verificată de către cei îndreptățiți. 

Eu sunt de acord cu acest proiect, cetățenii din aceste zone, deci străzile respective 

așteaptă de mulți ani această...și dumneavoastră v-ați mai opus acestui proiect de vreo 

două ori și în anii anteriori. Au început să se facă lucruri frumoase în zona Bahne și de 

aici se pare că dumneavoastră nu vreți să vedeți și această zonă pusă la punct în cadrul 

municipiului Focșani din punct de vedere al arhitecturii. Aș mai spune un lucru care 

este foarte important pentru noi, noi am depus un jurământ în calitate de consilieri: „Jur 
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să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ce-mi stă în putere și 

priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Focșani. Așa să-mi ajute 

Dumnezeu”, pe unii dintre dumneavoastră v-a ajutat Dumnezeu, fiecare avem câte un 

Dumnezeu, v-a ajutat cu funcții, cu bani, cu...doi consilieri din zona asta nu au fost 

ajutați de Dumnezeu... ” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Domnule preşedinte, nu face obiectul 

discuţiei, domnul consilier. Vă rog să supuneţi la vot...” 

Domnul consilier Radu Niţu: „...eşti unul din... ajutorul lui Dumnezeu...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Tovarăşul Niţu, domnule preşedinte 

supuneţi la vot proiectul, nu face obiectul discuţiei...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnule Zîrnă...” 

Domnul consilier Radu Niţu: „Domnule, mă laşi, domnule, lasă, ce vii aici, 

domnule...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnule Niţu vă rog să 

continuaţi. Domnule Niţu...” 

Domnul consilier Radu Niţu: „Mata...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Vorbeşte cu preşedintele, te rog frumos...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „....vă rog să continuaţi, vă 

rog frumos, continuaţi, vă rog frumos...” 

Domnul consilier Radu Niţu: „Deci domnule preşedinte. Vă rog să votaţi cu, 

să vorbiţi cu apelativul, consilier, nu, nu ştiu ce, da, deocamdată nu aveţi multă vechime 

şi nici de muncă nu ştiţi prea...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Am ceva vechime...” 

Domnul consilier Radu Niţu: „Domnule proiectul este important pentru 

cetăţenii din zona Bahne şi grupul PSD va vota cu acest proiect pentru cetăţenii acestui 

Municipiu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Şi pentru cine mai  este 

important, domnule Niţu, proiectul ăsta, pentru cine mai e important?” 

Domnul consilier Radu Niţu: „Pentru cei care locuiesc în aceste zone.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „ Pentru GM CONSTRUZIONI este cel mai 

important proiect, de 13 miliarde.” 

Domnul consilier Radu Niţu: „Lasă-l în pace...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, vă mulţumesc, domnule 

Niţu. Vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală 6 voturi Pentru. 

Este cineva Împotrivă? 

Se abţine cineva? 

În sală 7 Abţineri. 

În online? Domnul  Bîrsan?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abţinere.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Gheoca? 

Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei, domnul Macovei, domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Ţin să felicit consilierii PNL că s-au abţinut 

încă o dată, împotriva proiectelor cetăţenilor Municipiului Focşani. Felicitări! Eu sunt 

Pentru şi Partidul Social Democrat va vota întotdeauna Pentru. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnule  

Nedelcu! Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „ Nu mă întrerupeţi, vă rog frumos, că nu vă 

permit. Mulţumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci domnule Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna Stroie? 

Doamna consilier Stroie Mirela: ”Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul  

Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul  

Bîrsan?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Am spus Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu domnul Bîrsan, nu ştiu, 

cineva   n-a răspuns, cineva...” 

Doamna consilier Stroie Mirela:  „Domnul Macovei n-a răspuns.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cine?” 

Doamna consilier Stroie Mirela:  „Domnul Macovei n-a răspuns.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Macovei n-a răspuns.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Domnului Macovei  îi e ruşine, îi e ruşine 

cu dumneavoastră, de aia nu răspunde.” 

Domnul consilier Radu Niţu: „Cred că îi e ruşine.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, deci mulţumesc!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„9 Pentru, 11 Abţineri.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „9 Pentru, 11 Abţineri, 

proiectul nu a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian. 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

Se supune la vot proiectul nr. 2 de pe ordine de zi şi nu se aprobă cu 9 voturi 

„Pentru” din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel şi 11 „Abţineri” din partea următorilor consilieri Bîrsan 
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Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

 

Se prezintă punctul nr. 3  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea participării Municipiului Focșani în calitate de organizator la 

realizarea proiectului de prevenire și reducere a consumului de substanțe 

psihoactive “Eu, tu, noi, liberi!” în judeţul Vrancea; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

Cu 6 voturi Pentru în sală. 

Este cineva Împotrivă? 

Se abţine cineva? 

7 Abţineri. 

În online? Domnul  Bîrsan?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Gheoca? 

Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei? Nu mai este domnul Macovei. Domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Ţin să vă precizez următorul lucru, ar trebui 

să vă fie ruşine, că nu vreţi ca şi copiii noştri să înveţe cum să se protejeze împotriva 

acestui flagel şi îmi pare rău că consideraţi că imaginea dumneavoastră este mai 

importantă  decât suferinţa şi problemele pe care le-ar putea avea orice copil al nostru 

şi vă doresc să nu faceţi, să nu aveţi parte de astfel de probleme în familiile 

dumneavoastră.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumim, domnule 

Nedelcu!” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...sunt Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna Stroie? 

Doamna consilier Stroie Mirela: ”Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul  

Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Cu 12 Abţineri 

şi 9 Pentru proiectul  a fost respins. Vă mulţumesc!” 
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În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian. 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

Se supune la vot proiectul nr. 3 de pe ordinea de zi şi nu se aprobă cu 9 voturi 

Pentru din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel şi 11 Abţineri din parea următorilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Întrucât am epuizat ordinea 

de zi, vă doresc o zi bună!” 
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